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Zápis z jednání AS FA VUT ze dne 22. 4. 2005 
 
Místo zasedání:   místnost 206 A na FA, Poříčí 5, Brno 
Datum a čas konání:  22. dubna 2005, 1300 hod 
 
Přítomni:  Jiří Knesl,  Václav Kocián, Petr Kostiha, Kristýna Mudříková, Aleš Navrátil, 

Milan Stehlík, Ondřej Šohaj 
Nepřítomni:  Karel Doležel (omluven), Jakub Kynčl (omluven), Zdeňka Lhotáková 

(omluvena), Daniel Němeček (omluven), Alois Nový (omluven), Sanko Šejk 
Hosté: doc. Chybík, prod. Hrabec (do bodu 4) 
 
Program zasedání: 

1. Stav plnění usnesení 
2. Návrh doplnění přijímacího řízení do DSP 
3. Zprávy z jednání Studijní komise AS FA 
4. Příprava rozpočtu FA 2005 – aktuální stav 
5. Různé 
6. Termín, místo a návrh předběžného programu příštího zasedání AS FA 
 

Popis průběhu zasedání: 
ad 1/ a/ Trvá úkol - zajistit archivování dokumentů AS FA. 

c/ Splněno. 
d/ Splněno. 

ad 2/ Vedení předložilo návrh na doplnění Směrnice děkana č.2 pro studium v DSP, oddíl 
4, bod 2 ve znění: „Uchazeč může po dohodě se školitelem navrhnout vlastní téma 
disertační práce. Tento návrh bude projednán příslušnou oborovou radou a vědeckou 
radou FA.“ Návrh byl senátem přijat (7-0-0). 

ad 3/ Studijní komise AS FA se zabývala úrovní studia v DSP (referoval Šohaj). V diskusi 
k tomuto tématu vystoupili (Navrátil, Stehlík, Knesl, Hrabec, Chybík). Senát do konce 
svého volebního období připraví svoje stanovisko k průběhu DSP na FA. 

ad 4/ Ekonomické oddělení FA připravilo návrh rozpočtu FA na rok 2005 a předalo jej 
členům Ekonomické komise AS FA. Komise připraví stanovisko, se kterým obeznámí 
senát na příštím zasedání AS FA. 

ad 5/ Knesl upozornil na nutnost vypsání doplňujících voleb do studentské komory AS VUT 
z důvodu ukončení studia v BSP stávajícího zástupce. Volby je třeba uskutečnit co 
nejrychleji. 

ad 6/ Příští zasedání AS FA proběhne 6. 5. 2005 v 1300  v 206 A. 
 
Usnesení: 
ad 1/ a/ Trvá úkol archivování dokumentů AS FA. (zodpovídá Knesl).  

c/ Vedení zajistilo vypracování přehledného a kontrolovatelného způsobu denní 
evidence pracovních výkonů jednotlivých pracovníků modelového centra. 

ad 2/ Byla doplněna Směrnice děkana č.2 pro studium v DSP. 
ad 3/ Studijní komise zajistí stanovisko AS FA k průběhu a úrovni studia v DSP do konce 

volebního období (zodpovídá Doležel) 
ad 4/ Ekonomická komise připraví stanovisko k návrhu rozpočtu FA na rok 2005 

(zodpovídá Nový). 
ad 5/ Budou vypsány doplňující volby do studentské komory AS VUT (zodpovídá Chybík a 

Knesl). 
 
 
 
 Jiří Knesl, předseda AS FA VUT  


